

卡特彼勒挖掘机312 Caterpillar excavator

产品名称	卡特彼勒挖掘机312 Caterpillar excavator
公司名称	上海徽力机械设备有限公司
价格	面议
规格参数	品牌:China 类型:挖掘机械 型号:卡特彼勒挖掘机312Caterpillarexcavator
公司地址	上海市闵行区元江路5500号第1幢6097室
联系电话	13641901955 15821373766

产品详情

中国（香港）徽力国际有限公司是名列全国二手工程机械首位，公司位于美丽的上海市，内部规划6个区域，二手挖掘机区域，二手装载机区域，二手吊车区域，二手压路机区域，二手叉车区域，配件区域等在同行及全国均名列首位。常年现货供应，10000多辆二手工程机械产品，型号全，品种多，性能好，占地100亩，规模宏大，规范经营。自1988年成立以来，一直以品质卓越、诚信经营而深受国外新老客户的一致好评。中国（香港）徽力国际有限公司为保证产品的质量，我们有专业技术人员，对每一台机器进行严格的检测，以确保机械的性能；为提高服务的质量，我们的技术人员可为您提供专业的技术指导，完善的维护服务。展望未来，我们满怀信心与国外新老客户真诚合作，为你们的开发建设贡献力量，中国（香港）徽力国际有限公司以“同等的产品比质量、同等的质量比服务、同等的服务比价格”的服务宗旨，让国外新老客户能购买到满意的优质机械。

china(hong kong) badge force international co., ltd. is a second-hand engineering machinery in the country's first, the company is located in beautiful shanghai, internal planning six regions, second-hand excavators, second-hand loaders, second-hand crane, second-hand roller, second-hand forklift, accessories such as area and across the country are ranked first in counterparts. perennial spot supply, more than 10000 second-hand engineering machinery products, models complete, variety, performance is good, covers an area of 100 mu, with large scale and standard operation. since it was founded in 1988, has been with excellent quality, good faith management and foreign new and old customers consistent high praise. china (hong kong) badge force international co., ltd., in order to guarantee the quality of the products, we have professional and technical personnel, strict examination on each machine, to ensure that the mechanical performance; in order to improve the quality of service, our technical staff can provide you with professional technical guidance, perfect maintenance service. looking forward to the future, we are full of confidence and foreign new and old customers sincere cooperation, for you

本产品的品牌是China，类型是挖掘机械，型号是卡特彼勒挖掘机312Caterpillarexcavator，新旧程度是7成新，设备所在地是China